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ZAPISNIK 
SA 25. SJEDNICE VMO PODMURVICE 

 
održane dana 25. kolovoza 2021. (srijeda) s početkom u 17 i 30 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO  
- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO 
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Emil Lebl, član VMO 
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Aleksandra Lovrić, članica VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice VMO Podmurvice održane 16. lipnja 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Jadranka Žikić i predložila sljedeći dnevni red: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Programska aktivnost: Obilježavanje Dana MO i Đir po gradu 

2. Komunalna problematika 

3. Razno 

 
 

AD – 1  

Poštujući preporuke Stožera, a zbog pandemije COVID – 19 program obilježavanja Dana MO 

organizirat će se djelomično: odat će se počast polaganjem cvijeća i paljenjem svijeća u Aleji 

branitelja na gradskom groblju na Drenovi te na spomeniku u Vukovarskoj ulici. Organizirat će se 

besplatna akcija mjerenja krvnog tlaka i šećera u krvi u suradnji sa Gradskim društvom Crvenog križa 

Rijeka u ponedjeljak, 04. listopada od 9 do 11 sati u prostorijama Mjesnog odbora. Održat će se 

kreativna radionica pletenja košara i dekupaža uz ograničeni broj prijavljenih sudionika. Nakon ljetne 

stanke krećemo sa novim rutama edukativnih šetnji u sklopu programa Đir po gradu – upoznajmo 

svoj grad. Za petak, 24. rujna s početkom u 17,30 sati planirana je šetnja od Rimskih vrata prema 

Principiju uz Katedralu sv. Vida, Kalvarijom prema Goljaku. U subotu, 02. listopada u 10 sati prošetat 

ćemo Ružićevom ulicom do Hartere.  

 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  

 

AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 

AD – 2 – 1  

Ulica Plase je sva obrasla, a uz rubove sve puno nepoželjne vegetacije koja smanjuje kolni trak za 



prolaz vozila. U Bihaćkoj ulici u prolazu prema Vukovarskoj s jedne i u prolazu prema Ličkoj ulici sa 
druge strane je ista situacija.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 2 – 2  
U Čandekovoj ulici zapadno od kbr. 8 na ulazu u park još nije postavljen metalni pomični stupić kako 
stanari ne bi parkirali na sam ulaz u park. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev KD Čistoća. 
 

AD – 2 – 3    
U Ulici Hahlić kod kbr. 1 nalazi se neregistrirano vozilo sive boje, marke Mazda koje već duže 
vrijeme zauzima javnu površinu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 

 
AD – 2 – 4   
Stanari Bihaćke ulice žalili su se na održavanje dječje parka sjeverno od kbr. 3 te tražili da se 
temeljito podrežu grane stabala i grmova. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Rijeka promet izvijestio je da je djelomično napravljeno rješenje za povećanja stupnja sigurnosti na 
pješačkom prijelazu u Vukovarskoj ulici kod kbr. 116, 124 i 130. Traže da se izvidi mogućnost da se 
ta planirana stavka 22.23 Plana Redovnog održavanja i Prioriteta Mjesnih odbora za 2021. godinu za 
koju je predviđeno 30.000,00 kn podijeli u dvije stavke. Izradio bi se elaborat povećanja stupnja 
sigurnosti na pješačkom prijelaza kod kbr. 116 – 15.000,00 kn i drugi elaborat povećanja stupnja 
sigurnosti na pješačkom prijelazu kod kbr. 124 i 130 – iznos od 15.000,00 kn. Rješenje za pješački 
prijelaz kod kbr. 116 postoji i u relativno kratkom roku se može realizirati. Potrebno je da se nađemo 
na terenu i dogovorno donese najidealnije moguće rješenje. Predlaže se izvid na terenu za utorak, 
07. rujna u 10,30 sati. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i potvrdilo termin izvida na terenu. 
 
AD – 3 – 2  
Iz KD Čistoća uputili su pregled stavki koje je potrebno još riješiti sredstvima komunalnog prioriteta 
za 2021. godinu: uređenje i postavljanje dječjih sprava u dječjem parku u Ulici Branimira Markovića 
južno od kbr. 8 do 16, u dječjem parku u Ulici Emilija Randića između kbr. 2 i 4, prilaz iz Ulice Franje 
Mladenića prema Fitness parku u Bribirskoj ulici te ličenje ograda u Bihaćkoj ulici kod dječjeg parka i 
rukohvata i ograde u Bribirskoj ulici na stepeništu koje vodi prema Ulici Andree Benussi (između DV 
Zvonimir Cviić kbr. 12 i kbr. 10). Predložen je izvid na terenu za utorak, 07. rujna u 9 sati. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i potvrdilo termin izvida na terenu. 
 
AD – 3 – 3  
U planu je obilazak terena sa Odjelom gradske uprave za urbanizam vezano za određivanje lokacije 
za postavu spomen ploče veteranima Domovinskog rata u Vukovarskoj ulici te određivanja lokacije 



za postavu dva jarbola u Ulici Branimira Markovića sa sjeverne strane zgrada kbr. od 1 do 15, a 
termin će dogovoriti tajnica. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                                    Predsjednica Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                         
                       Đulijana Desanti                                                                       Jadranka Žikić 
 
 
 

 

 


